
    
Protokoll Styrelsemöte 220608 

Närvarande: Tomas Gustavsson, Jon Jonsson, Bengt Bengtsson, Anders Dahl, Loucie Lindborg- 

Månsson och Agneta Svahn. Frånvarande Bernt Tibbelin. 

  

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
  

2. Godkännande av dagordning  
Föreslagen dagordning godkändes.   
  

3. Godkännande av förra mötets protokoll  
Förra mötets protokoll godkändes.  
  

4. Från ordförande  
 

Materialinköp 

Agneta köper Systemdeklarationer och kortlekar.  

Lousie köper kannor och termosar som håller värmen. 

 

Höstens nybörjarutbildning i Bridge 

Start 3 oktober kl 18 

Utbildare blir Jon Jonsson. Jon åker till bridgelärarutbildningen i Varberg 3 september. 

Vi annonserar om utbildningen i Lokaltidningen. Annonsen kommer i mitten av september. 

 

Uppsättning toa-hållare 

Tomas och Anders sätter upp dem. 

 

Ersättare till Loucies uppgifter 

Birgitta Thilander tar hand om uppgifter som Loucie haft. 

 

Storbildsskärmar 

Tomas och Leif sätter upp storskärmarna. 

 

Årsmötet 27/10 kl 18 

Årsmöte blir med fika med mackor och bridgespel med 18 brickor. Styrelsen arbetar med 

planering av årsmötet på nästa styrelsemöte. 

  



 

5. Tävlingsinformation  
Tävlingar i Växjö 

Allsvenskan 

  Vid Allsvenskan kommer det att serveras kaffe, mackor, ost och korv som deltagarna breder 

själva. 

  Arrangören löser med tävlingsledaren (inte tävlingsledare från Växjöklubben) 

 

Simultantävlingen 

Simultantävlingen 8 dec tas bort. Det blir i stället KM Open den dagen. 

 

KM-tävlingarna 

Jämfört med tidigare planering har vissa KM-tävlingar flyttats. Den kompletta listan över KM-

tävlingar är den nedan. Jon informerar Glenn som lägger upp dem i tävlingsprogrammet. KM-

tävlingarna har förhandsanmälan och det Glenn gör i ordning så att det går att anmäla sig via 

vår hemsida till dessa tävlingar. 

KM Dam 8/9 

KM Individuellt 29/10 

KM Veteran 10/11 

KM Mix 24/11 (hade ursprungligen annat datum) 

KM Open 8/12 (hade ursprungligen annat datum) 

 

Silverligan 

Start 22/9. 

Anders Dahl stämmer av möjligheten att ha några som gör mackor. Annars blir det kanelbullar. 

 

Klövergruppen blir Lågfärgsgruppen 

På måndagar kommer det att bli en tävling som heter Lågfärgsgruppen. Den är för dem med 

max ruternål. 

 

Jourspelare 

Tomas skickar uppdaterad Jourspelarelista till Glenn för inläggning i tävlingsprogrammet. 

6. Ekonomi  
 

Ekonomiska läget 

Redovisning av läget i ekonomin tas fram till nästa styrelsemöte. 

  

7. Övriga frågor   
Inga övriga frågor 

  

8. Nästa möte  
Ons 14 september 2022 kl 17:30.   

  

9. Ordf. avslutade mötet och tackade för visat intresse.  
  

Vid protokollet    Justeras  
Jon Jonsson    Tomas Gustavsson  

 


